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Diversos alcaldes del Baix Ebre
reclamen que es recupere la
comissió del tractament de la mosca
Han demanat que es tracte en el proper Consell d'Alcaldes per evitar que esta
afectació no torne a ser tan greu com enguany

La mosca negra afecta tant a la població com als turistes del Baix Ebre | Copate

Les alcaldesses d'Aldover, Teresa Forés; de Benifallet, Mercè Pedret; de Tivenys, Maria Beltran,
i l'alcalde d'Alfara, Josep Mas, han entrat, amb vista a la propera reunió del Consell d'Alcaldes, la
petició que es torne a posar en marxar la comissió de seguiment del tractament de la mosca negra
ja que "és una problemàtica prou important perquè totes les administracions hi estiguen presents i
hi treballen conjuntament."

Les alcaldesses i l'alcalde han recordat que enguany l'afectació d'esta plaga ha estat molt més
greu, principalment al mes de maig, juny i juliol, amb un augment del nombre de persones
afectades per les picades i amb una incidència molt negativa en la pagesia i el turisme.

Per als edils la posada en marxa de la Comissió seria positiva. També consideren imprescindible
signar un conveni d'actuació amb la Generalitat i treballar amb la Confederació Hidrogràfica de l'Ebre
en relació als cabals del riu perquè en depenen els tractaments. "Que la comissió torne a funcionar
permetria fer un seguiment molt exhaustiu d'esta problemàtica i acordar actuacions per a fer-hi
front", han reblat.
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